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متن پرسش

سلام استاد گرامی: از آیت االله سیستانی نقل است که گفته اند: امثال آیت االله بهاءالدینی را خیلی

بزرگ کردند و غلو در موردشون شده. استاد واقعا روی آیت االله بهاءالدینی و عرفانشون غلو شده؟ نظر

شما راجع به آیت االله بهاءالدینی چیست؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده بحمداالله مدتی در خدمت آیت االله بهاءالدینی بودهام و خدا را از این

بابت شکر میکنم. خود ایشان هیچ ادعایی نداشتند، ولی الطافی از طرف خدا به ایشان شده بود، بنده

خودم هم مواردی را تجربه کردم. مسلّم آیت االله سیستانی چنین سخنی را نفرمودهاند. زیرا اساساً

شخصیت ایشان آن طور نیست که خودشان را در این موارد وارد کنند. موفق باشید


